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4. Proszg o likwidacig wyboj6w w jezdni ulicy Brzezinowej, najwigcej ich
wystgpuje na odcinku od ulicy Ko$cielnej do ulicy szkolnej.'

5' Wnoszg o uzupetnienie glgbokich.ubytk6w w jezdni ulicy Mielgcifskiej na
odcinku od ul. Jana pawla II do ulicyWilgi.

6' Ploszg o napraw9 zapadtej studzienki telelomunikacyjnej usadowionej w

:T,*9naprzeciwko parkingu starostwa powiarowego przy ur. Zwiqzk6w
Zawodowych stanowi qcych zagror.enie dla pieszych.
Niedawno poszerzono pas drogowej ulicy iienisie;, na odcinku od ul.
Lubinowej do ul. wilgi. postawiono znraki ograniczajqce tonai poruszaj4cych
sig pojazd6w do 3,5 rony. Jednak mieszkaric! znajduiqcych sig Lm wspolnot
'lT:i:; :,y,y* odcinku nadar przemiesz 

"zJ;sig cigzkie pojazdy
,,saniko" i wPK, powodujqce uszkbdzenia ogrodzeri posesji i gruntowej drogf.Proszg o wyegzekwowanie przezstosowne sluzby przepis6w o ruchu

*tc,ua,utty7,u;r {:;#:Y;, o,b 1
l. Mieszkaicy Michelina s4 zaniepokojeni ich zdaniem zbyt duz4 wycink4 druew po
obu stronach ul. Jana Pawlall przy wjeLdzie do osiedla.Cty pod budowg pasa
drogowego, jezdnojezdniowego potrzeba byto wycina6 tak duzy obszar lasu?
Proszq o szczegolowe wyjadnienia w tej sprawie.

7. Ponownie w imieniu mieszkaric6w Michelinazulic Cienistej, Cisowej i
Zbiehnej, proszQ o uwzglgdnienie ich postulatdw, wnoszonych do planowanych
zmian w Miej scowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego dotyc,z4cy ih
glownie rozbudowy ulicy Cienistej na odcinku od ul. Jana Pawla II do ul.
Brzezinowej. W petni podzielam zdanie zawarte przezpaniq lzabelg Jablorisk4,
zawarte w pidmie z dnia I marca zaTb. skierowanego do radnych RM
Wloclawek. Podobnie jak okoliczni mieszkaficy uwaiam, ire ulica Cienista nie
jest traktem strategicznym dla patrzeb miasta, dlatego plany jej poszerzan ia z 6
m do l0 m s4 niecelowe i naruszajqdobro wla$cicieli nieruchomoSci obnizajqc
ich wartodc itp. Dlatego jeszcze raz proszg o refleksjg i zaniechanie plano*ania
niekorzy stnych zmi an dla okol i cznych mi e szkari c6w.

3. w ubieglym roku apelowalem o uz,upelnienie ubytk6w, szczeg6lnie w
p6lnocnej jezdni ulicy \i/roniej. DziS koszty naprawy tej i innych ulic miasta
po mrjajqcej zimie bgdq znacznie wigksze. Pnecieir,od iat wiadomo, ie w
przypadku duzych r6znicy temperatur male pgknigcia i ubytki w jezdni
zamieniaiq sig w du*e wyboje, co dla kierowcdw pojazd6w jest nie do
przyjEcia.

drogowym w tym rejonie.



8. Proszg o informacjg jaki jest stan przygotowania projektu budowy
nawierzchni drogi krajowej o numerze 67 nazeporze wloclawskiej. Czyiest
ju2 pozvvolenie $rodowiskowe i proszq o kopig wniosku, kt6ry w tej sprawie
zostal ziozony.
9. Proszg o informacj Q, c4 Miasto Wloc,lawelq jako organ prowadz4cy
zmniejszylo nab6r do szkol zawodowych pocz4wszy od roku szkolnego
202112022. Z analiz rynku pracy wynika, ie jest zapotrzebowanie
pracodawc6w na adept6w szkdl zawodowych w naszym miescie i powiecie
wloclawskim.
l0.Proszg o informacjg, ile na media reklamuj4ce Miasto i jego agendy

wydatkowano Srodk6w w poszczeg6lnych latach 2018, 2019,2020. Proszg
o wyszczeg6lnienie rodzaju publikacji, kwotg wydatkowania, oraz nazwg
fit*y reklamuj4cej. Powyzsze dane proszg przedstawii w rozbiciu na rJrzqd
Miasta, oraz jednostkach podleglych miastu, w tym spc*ek miejskich.

Z powaLaniem
Ianusz, Dgbcryfiski


